
Valtuustoaloite

Muutamille Kannuksen kylille on tehty hankerahoituksen turvin jääkiekkokaukalot. Ne ovat 
jääneet vähäiselle käytölle monestakin syystä. Esimerkiksi jäädyttäminen on hankalaa 
pohjan kaltevuuden takia ja kesällä käyttöä ci ole ollut käytännössä ollenkaan.

Me allekirjoittaneet valtuutetut esitämme seuraavaa:

Kaupunki tasoittaa kaukaloidcn alustat esimerkiksi kivituhkalla tai jollakin muulla sopivalla 
materiaalilla sekä tiivistää pohjan. Näin saadaan hyvä alusta talvikäytön jäädytykselle ja 
kesäisin kaukaloita voitaisiin käyttää erilaisissa pallopeleissä mm. lentopallo, sulkapallo 
yms. Kaupunki hankkii kentille tarvittavat kesäpclicn verkot ja verkkojen kiinnityspylväät.

Kyläyhdistykset huolehtivat kenttien hoidosta ja muista niihin liittyvistä käytännön asioista.
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